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Beytullah Geçtan…Şu an Aybastı Belediye Başkanı.Fatsa’da da uzun yıllar milli eğitimde
başarılı çalışmalar yapan bir isim. Üniversit
e sınavlarına Fatsa’da girilmesinin önünü açan, görevdeyken ciddi uğraşlar ve hazırlıklar
yaparak Ankara’nın yollarını sürekli aşındıran ve bu imkanın Fatsa’ya verilmesinin ön
çalışmalarını yapan bir bürokrat. Başarılı bir idareci.
Pazar günü telefonla görüştük.
Dedi ki; dün ve bugün Fatsa’da üniversite sınavları için beş bin 850 öğrencimiz sınav yarışına
katıldı. Bu karar iki yıldır uygulanıyor. Daha önceleri il merkezi ve Ünye ilçemizde bu sınavlar
yapılıyordu. Fatsa Milli Eğitim Müdürlüğünde çalıştığım yıllarda Fatsa’da da sınavlara girilmesi
için ciddi uğraşlar verdim.. Ve bütün unsurların destekleriyle sonuca ulaştık ve başarılı olduk.
Dolayısıyla bu başarı Fatsa’ya çok şey kazandırmakta. Beş bin 850 öğrencinin iki günlük Fatsa
harcaması Fatsalı işyerlerine yansımakta. Bilinmesini isterim, dedi.
Arkasında 6 ilçe olan ve ilimiz nüfusunun yarıdan fazlasını hinterlandında barındıran bir ilçe de
neden üniversite sınavlarına girilmesin. Çocuklarımız daha uzun kilometrelerdeki sınav
merkezlerine taşınsın. Basın olarak bu olumsuzluğu yıllarca dile getirmiş ve konu üzerinde
bizlerde onlarca yayın yapmışızdır. 
Beytullah Geçtan başkanımız belli ki bir hatırlatma yapıyor. Bürokraside çalışanlara bir mesaj
veriyor.
Demek istiyor ki; “İsteyince ve üzerinde çalışılınca aşılmayacak bir sorun yoktur.”
Beytullah hoca şimdi Aybastı belediye başkanı.
Bir yılı aşkındır yerel yönetici.
Dedim ki; “... başkanım yeni valimiz Tuncay Sonel ayağının tozuyla ilk kez ilçenize ve Perşembe
Yaylasına ziyaret yaptı. Bu ziyaret ilçeniz için bir şans olmalı. Kendisi zaten turizm yatırımlarına
öncelik tanıyacağını açıklıyor. Yaylaya bir iki yatırım sözü almışsınızdır. Valimizle bu konuları
konuştunuz mu?...” 
Beytullah başkan “Ortak arkadaşlarımızın olması vesilesiyle ilk ziyaretini ilçemize yaptı ve
Perşembe Yaylasını gezdi. Protokol dışı bir gezi yaptık. İlçemizde bir peynir fabrikası var. Oray
Süt isimli. 2 bine yakın aileden süt alıyor. Bir de tekstil dikim atölyesi var. 60 kişi çalıştırıyor.
Valimize buraları da gezdirdik. Yaylamız doğa harikası bir yer. Tabii ki gelip görülmeye değer bir
yayla. Yatırıma ve hizmete ihtiyacı olan bir yayla. Çeşitli kanallardan girişimlerimiz var. Sayın
valimizde gelip gördü. İnşallah yatırım planlamaları olacaktır.” Dedi.
Peşinden “Sayın başkanım; bir yılı aşkındır belediye başkanısınız. Aybastı’ya neler
kazandırdınız” dedim.
Dedi ki; “Aybastı’ya 63 milyon liralık yatırım kazandırdık. Böyle bir rakam bu kadar kısa sürede
Aybastı tarihinde görülmemiştir. TOKİ konutları için 30 milyon, küçük sanayi sitesi için 20
milyon, imam hatip lisesi için 13 milyon liralık kaynak aktarttırdık. Belediyemizin hizmetleri için
hiç durmaksızın uğraş gösteriyoruz. Sorunların üstüne üstüne gidiyoruz. Dertlere derman
olmaya çalışıyoruz.”
Beytullah hoca Fatsa Milli Eğitimde çalışırken de atom karınca gibiydi. Girmediği delik, açmadığı
kapı bırakmıyordu.
Fatsa’dan da tanıyanlar tanır, hocayı.
Atom karınca olmaya devam ediyor belli ki…
ERGÜN TAŞÇI’NIN SERZENİŞLERİ
AK Parti Ordu Milletvekili Ergün Taşçı geçen hafta çıktığı bir radyo programında esti gürledi.
Çok ayrıntıya girmeyeceğim.
Şikayeti; hizmet yapamamak. Bu bir itiraftır. Açık konuşmuş.
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Niye?
Partisinin teşkilat mensupları kendisini ha bire aşağı çekiyorlarmış!
Parti içi muhalefetten dolayı önü kesiliyormuş!
Hizmet yapması çeşitli vesilelerle engelleniyormuş!
Bi türlü teşkilatlarla barışık olamıyormuş!
Parti bütünlüğünü sağlayamıyormuş!
Yerel yönetimlerle uyumlu organizasyonlar yapamıyormuş! (FATSA HARİÇ)
Birde Fatsa’dan şikayet etseydi, gülerdim açıkçası. Çünkü Fatsa’yı yerel seçimler öncesi kendi
istediği parti teşkilatı ve kendi istediği belediye başkan adayı ve meclis üye aday listesiyle
donattı. O halde şikayet etme pozisyonunda olmamalı, olamaz.
Buradan bir çağrı yapıyorum…
Eyy parti teşkilatları… Lütfen Ergün beyin çağrılarına kulak verin.
Ne istiyormuş bir bakın.
Hizmetler aksamasın…
Velev ki “FATSA ÇEVRE YOLU” projesi sayın vekilimize kurulan bu kumpaslardan dolayı
yapılamıyorsa, aksıyorsa alın bu teşkilatların tümünü görevden.
Açın vekilin önünü. “Battal gazi geliyor.”
FINDIK 4 DOLAR’DIR DEYİN, OLUP BİTSİN
Fındık sezonu yaklaştıkça polemikler de artıyor.
Taban fiyat en çok tartışılan mesele oluyor.
Bunu her sezon öncesi yaşıyoruz.
İktidar tarafı zaten ses çıkartamıyor, muhalefet ise fiyat üzerinde tepiniyor da tepiniyor.
İyi olmuyor mu? Fevkalade iyi oluyor.
Bu tepinme kime yarıyor?
Mutlaka üreticiye yarıyor.
İyi ki muhalefet bu alanda öngörülerini ve vatandaşın beklentilerini dile getiriyor ve iktidarı
yönlendiriyor.
Oysa fındıkta fiyat uygulamasını dolar üzerinden yürütsek sorun çıkmayacaktır.
Denilmeli ki fındığın her yıl TL. üzerinden taban fiyata ihtiyacı yoktur, 3 veya 4 dolar üzerinden
alınır-satılır.
Bunu deseler bütün tartışmalar son bulacaktır.
Bu nedir ya. Her yıl beynimiz yanıyor. Yok 3 lira, yok 5 lira, yok 10 lira… Kısır döngü içinde bir
tartışma alıp başını gidiyor.
“Fındık 4 dolar karşılığında TMO tarafından alınacaktır” denilse hiçbir tartışmaya gerek
kalmayacaktır.
MHP milletvekili Cemal Enginyurt da geçen hafta fındık taban fiyatı 27 lira olmalıdır, demedi mi?
Dedi. 
27 lira kaç dolar yapıyor? 
Tamı tamına 4 dolar yapıyor.
O halde neyi konuşuyoruz. Deyin ki; “FINDIK 4 DOLARDIR” olup bitsin.
Alıcı mı bulamazsınız?
Korkmayın bulunur bulunur!!!
Daha yükseğe de bulunur…
İL SAYILARI ARTACAK MIŞ!
Son günlerde il sayılarının artacağından bahsediliyor.
Siyasi çevrelerdeki konuşmalara bakıldığında; yerel yönetimlerin güçlendirilmesi adına,
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demokrasimizin gelişmesi adına il sayılarının 100’e çıkarılması düşünülmekteymiş. Bağlı
bulundukları illerden daha büyük ilçeler varmış.
Böyle bir söylenti olduğunda bizimde içimiz cızzz ediyor.
Yüreğimiz ağzımıza geliyor.
Uzun yıllardır Ordu’dan ikinci bir il çıkar mı diye tartışıp durduk.
Rahmetli Turgut Özal; “Fatsa ile Ünye’yi yarışa soktum.Bize kim daha fazla oy verirse onu il
yapacağım” demişti.
Bunu Ünye’deki ara yerel seçimlerinde söyledi. Ünye’nin belediye başkanı vefat etmişti ve ara
seçim propagandaları sürdürülüyordu.
Seçimler yapıldı, aradan yıllar geçti, ne Fatsa il oldu, ne de Ünye.
Şimdi il sayıları çoğalacak sözünü duyunca aniden bir ürperti geliyor içime.
Gerisini anladınız sanırım. Yeni bir yarışa mı tabi tutulacağız acaba?
Oysa biz hepbirlikte ORDU değilmiyiz???
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